
Schriftelijke vraag1:

Vraagnummer: S-176
Datum indiening: 4 juni 2014

Onderwerp: Rechtszaken

Naam indiener: Henk Vreman namens Gemeentebelangen Overbetuwe

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding

Zaterdag 31 mei 20214 stond in de Gelderlander een artikel over “wanprestatie gemeente 
Overbetuwe”.
Een artikel naar aanleiding van een zitting van de afdeling Rechtspraak van de Raad van State met 
betrekking tot het schrappen van een bouwkavel op bedrijventerrein “de Aam”.
Na de uitspraak van de R.v.St. zou het kunnen zijn, dat de gemeente een schadevergoeding moet 
betalen.
Gemeentebelangen Overbetuwe maakt zich zorgen over de uitspraak in de krant waar wordt 
gesproken over wanprestatie van de gemeente.
Er lijkt een beeldvorming te ontstaan, dat besluiten van de gemeente Overbetuwe vaak onderwerp zijn 
van procedures voor de bezwarencommissie en/of  een hogere rechtelijke instantie. Bovendien lijkt 
het erop, dat de gemeente vaak in het ongelijk wordt gesteld. 
Kortom al deze procedures kosten menskracht en geld.

Bij de presentatie van het collegeprogramma 2014-2018 is door wethouder van Baal aangegeven, dat 
de gemeente afgelopen jaren te vaak met zaken voor de rechter is geconfronteerd en dat dit zal 
worden teruggedrongen.
In de ogen van Gemeentebelangen Overbetuwe moet er aan de voorkant van dit proces veel meer 
worden ingezet op overeenstemming en daar hoort nadrukkelijk bij het screenen van het hele proces 
rond de besluitvorming, zoals de onderbouwing en het overleg in alle fases van het proces, inclusief 
een eventuele bezwaar procedure.

De fractie Gemeentebelangen heeft daarom de volgende vragen.

Vragen:
1) Kan het college aangeven hoeveel zaken op dit moment nog “onder de rechter” zijn? 
2) Kan het college aangeven hoeveel zaken in 2013 bij verschillende rechtscolleges aan de orde 

zijn geweest en hoeveel financiële middelen dit de gemeente bij verloren gegane zaken heeft 
gekost.

3) In het licht van de “harde” toezegging van wethouder van Baal om tot terugdringing van het 
aantal rechtsprocedures (bezwaar-beroepsprocedures) te komen vraagt de fractie welke 
maatregelen  het college denkt te nemen? 

Ondertekening:

Henk Vreman
Gemeentebelangen Overbetuwe.

1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 
inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 
vragen te beantwoorden is 30 dagen.
Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 
verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder.
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